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Protokół z XVII Sesji Rady Gminy w Poświętne z
dnia 26 marca 2009r.

Protokół  Nr XVII//09

z  Sesji  Rady Gminy w  Poświętnem

z  dnia 26 marca   2009 r.

Ad.1

XVII zwyczajna Sesja Rady Gminy Poświętne  odbyła  się  w sali konferencyjnej  Urzędu Gminy,  
obrady otworzył   Przewodniczący  Rady Gminy -  Bogusław Ulejczyk  -  powitał   przybyłych na
posiedzenie radnych, Wójta Gminy  - Jana  Cymermana, radcę prawnego – Grzegorza  Bartnika,
zastępcę przewodniczącego rady powiatu – Tadeusza  Wasilewskiego, sekretarz gminy – Marzannę
Zagórską, skarbnik gminy – Marię Staszewską,  oraz wszystkie osoby obecne  na sali  obrad,
stwierdzając ponadto że  według listy obecności na posiedzeniu obecnych jest 14 radnych , co
stanowi kvorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.           ( listy  obecności 
stanowią  załączniki do protokołu  )

Ad.2
Następnie przewodniczący  przedstawił proponowany   porządek obrad ;

1.      Otwarcie obrad.
2.      Przyjęcie  porządku obrad.
3.      Przyjęcie  protokołu  z  XVI  Sesji  Rady Gminy.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r
5.      Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały  Nr XII/79/2000 Rady Gminy  w Poświętnem z dnia 24 stycznia 2000r. w

sprawie wyrażenia zgody na  budowę hali  sportowo – środowiskowej przy  Szkole Podstawowej i  Gimnazjum w
Poświętnem.

6.      Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  za 2008r.
7.       Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki                 i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii w Gminie Poświętne na 2009r.
8.      Sprawozdanie z realizacji „Planu  gospodarki  odpadami dla gminy Poświętne za  lata  2007-2008”.
9.      Podjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy miejscowości Ręczaje Polskie na lata 2009-2015”.
10.  Podjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy miejscowości Zabraniec  na lata 2009-2015”.
11.  Podjęcie uchwały  w sprawie składu osobowego stałych Komisji Rady  Gminy.
12.  Podjęcie  uchwały w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej.
13.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania

nauczycielom  dodatków  do  wynagradzania  zasadniczego  oraz  szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  zastępstw.

14.  Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  regulaminu  określającego  tryb i kryteria  przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych w  szkołach dla  których organem prowadzącym jest Gmina  Poświętne ze specjalnego funduszu nagród.

15.   Podjęcie  uchwały   w  sprawie  przeznaczenia  środków  finansowych  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli   szkół
prowadzonych   przez  Gminę  Poświętne  oraz  przyjęcie   regulaminu  gospodarowania   tymi  środkami.

16.  Podjęcie uchwały w sprawie  doskonalenia  zawodowego nauczycieli w 2009r.
17.  Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy.



18.  Wnioski i interpelacje.
19.  Zamknięcie obrad.

Przedstawiony porządek obrad  został  przyjęty jednogłośnie ( głosowało 14 radnych )

Ad.3

Protokół  z poprzedniej Sesji Rady  Gminy  został  wyłożony  do  wglądu, wobec  powyższego przewodniczący zapytał „czy są

uwagi do protokołu”.  nie zgłoszono  żadnych  uwag.

Przewodniczący  poddał pod  głosowanie  protokół   z XVI  Sesji Rady Gminy, który radni  przyjęli   jednogłośnie. ( głosowało 14

radnych )

 

Ad.4

Maria  Staszewska  - Skarbnik Gminy  omówiła  uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian  w budżecie  gminy na  2009r.
stwierdzając  że, na podstawie decyzji Wojewody Mazowieckiego Nr 3 i 20 został zwiększony plan dochodów i wydatków w dz.
852 o kwotę 51 000 zł w tym 50 000 zł na świadczenia rodzinne i wydatki z tym związane oraz 1 000 zł na zasiłki i pomoc w
naturze.                                                                     

Zwiększono także  plan dochodów i wydatków w dz. 854 o kwotę 32 534zł. z  przeznaczeniem na pomoc materialną dla
uczniów o charakterze socjalnym.

Zgodnie z załącznikiem do pisma Ministra Finansów nr ST 3/4820/1/09 została  zmniejszona część oświatowa subwencji
o kwotę 158 746zł oraz udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych o kwotę 44 zł.

W związku ze zmniejszeniem dochodów  zostały  zmniejszone wydatki   w   dz. 010 o kwotę 100 000 zł  oraz w dz. 900 o kwotę
60 000 zł.

Dokonano także zmian w obrębie działu 750 i 852 na podstawie analizy potrzeb.

Przewodniczący  przedstawił  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r.  który został przyjęty
jednogłośnie  ( głosowało  14 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/88/09

Ad.5

Przewodniczący  przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XII/79/2000 Rady Gminy  w Poświętnem z dnia 24
stycznia 2000r. w sprawie wyrażenia zgody na  budowę hali sportowo – środowiskowej przy  Szkole Podstawowej i Gimnazjum w
Poświętnem, który został przyjęty jednogłośnie  ( głosowało  14 radnych ) Uchwała  będzie miała  teraz brzmienie „Budowa hali 
sportowej wraz z łącznikiem w Cygowie”

UCHWAŁA   Nr  XVI/89/09

O godz. 9.35 na  obrady Sesji przybył  radny Waldemar Kominek,  tym samym powiększając skład  rady do 15 osób.

Ad.6
Sprawozdanie  z działalności  gminnej komisji rozwiązywania  problemów alkoholowych  przedstawiła  zastępca 

przewodniczącej komisji  - Grażyna Prostko . ( sprawozdanie  stanowi załącznik  do niniejszego protokołu )

Ad.7

Przewodniczący odczytał projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki   i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych  oraz   Przeciwdziałania   Narkomanii  w  Gminie  Poświętne  na  2009r.  który  przez  radnych   został  przyjęty
jednogłośnie  ( głosowało 15 radnych )



 
UCHWAŁA   Nr  XVI/90/09

Ad.8

Sprawozdanie  z wykonania  planu gospodarki  odpadami za  lata  2007-2008 przedstawiła Beata Górecka – samodzielny 

referent  ds. rolnych  i ochrony  środowiska. ( sprawozdanie  stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Ad.9

Jolanta Sałańska – radna  wsi Ręczaje  Polskie przedstawiła główne  założenia planu odnowy stwierdzając że są  następujące

kierunki;  stworzenie  nowoczesnego  miejsca w którym mogliby spędzać wolny czas, mieć miejsce  na zebrania, spotkania 

funkcjonalne przez cały rok,  zapewnienie miejsca zabaw dla dzieci i młodzieży, poprawa wizualizacji wsi, zwiększenie poczucia

bezpieczeństwa.,  zaś najważniejszymi zadaniami  przewidzianymi do realizacji   remont  budynku świetlicy przy OSP oraz 

budowa   boiska.

 Przewodniczący  przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy miejscowości Ręczaje Polskie na lata
2009-2015”.który został  przyjęty przez radny 14 głosami za , przy 1 głosie wstrzymującym. ( głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/91/09

Ad.10

Bogdan Świadek  -  radny  wsi Zabraniec  przedstawił  wizję rozwoju  wsi a  szczególnie zwrócił uwagę na   następujące  kierunki

 ;   modernizacja  i  remont  infrastruktury  technicznej,  podnoszącej  atrakcyjność  wsi,  podniesienie  estetyki  miejscowości,

stworzenie  warunków dla zagospodarowania wolnego czasu dzieciom i młodzieży oraz  mieszkańcom,  realizacja   prac

modernizacyjno i inwestycyjnych  mających na celu podniesienie bezpieczeństwa na drogach w obrębie  miejscowości,  rozwój

działalności kulturalnej i rekreacyjno – sportowej. Najważniejszymi  zadaniami przewidzianymi do realizacji  to remonty  klubu 

sportowo przyparafialnego  „WICI”, remont i modernizacja  remizy OSP,  budowa  boiska.

Stanisław  Laskowski –  radny    zapytał  czy będą te  zadania   wymienione w dwóch  ostatnich   uchwałach  finansowane przez 
Gminę.
Odpowiedzi  udzielił  Wójt Gminy  stwierdzając że  na pewno w jakim  procencie będzie te zadania finansować gmina.
 

Przewodniczący   przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  „Planu  Odnowy miejscowości  Zabraniec   na  lata
2009-2015”. który został  przyjęty przez radny 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. ( głosowało 15 radnych )
UCHWAŁA   Nr  XVI/92/09

Ad.11

Przewodniczący  zwrócił się do radnych o zgłaszanie radnych na członków  komisji rady gminy.

Laskowski  Stanisław  -  zgłosił na członka  komisji oświaty, kultury, spraw  socjalnych, zdrowia, bezpieczeństwa publicznego i

ochrony  przeciwpożarowej  radnego Jana  Stępień , który  wyraził zgodę  na  kandydowanie.

Stefan  Tlaga  - zgłosił do komisji  rolnictwa , ochrony środowiska i gospodarki  komunalnej  radnego Jarosława Kielczyka, który 

wyraził zgodę  na  kandydowanie.

Krzysztof Tlaga – zgłosił  na członka komisji budżetu, finansów i  handlu i usług radną Jolantę Sałańska, która  wyraziła  zgodę 

na  kandydowanie.

Adam  Zieliński  - zgłosił na członka  komisji oświaty, kultury, spraw  socjalnych, zdrowia, bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej  radnego Sylwestra Niźnika, który  wyraził zgodę  na  kandydowanie.



Kandydatury  Jarosława  Kielczyka i Jolanty Sałańskiej  na członków   komisji zostały  przez  radnych przyjęte jednogłośnie. (

głosowało 15 radnych)

Następnie  przewodniczący zwrócił  się  do radnych o zgłaszanie   radnych  na członków komisji   skrutacyjnej    w  celu

przeprowadzenia głosowania  na członka komisji oświaty, kultury, spraw  socjalnych, zdrowia, bezpieczeństwa publicznego i

ochrony  przeciwpożarowej, ponieważ  mamy  zgłoszonych dwóch kandydatów do jednej komisji,  tym samym czasie  Sylwester

Niźnik   stwierdził żeby nie robić  zamieszania  z   głosowaniem      i złożył rezygnację z kandydowania  na członka  komisji    i 

podziękował  p. Zielińskiemu  za  zaufanie.

Wobec powyższego kandydatura  Jana Stępnia  na członka  komisji została  przez  radnych przyjęte 14 głosami za, przy 1 głosie

wstrzymującym ( głosowało 15 radnych)

Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  w sprawie składu osobowego stałych Komisji Rady  Gminy,  który  został  przyjęty 
14 głosami za, przy  1 głosie wstrzymującym.  (głosowało 15 radnych )
UCHWAŁA   Nr  XVI/93/09

Ad.12

Jolanta Sałańska – zaproponowała    12 złotych  za udział  w akcjach gaśniczych i 7 złotych za szkolenia.

Wniosek został    odrzucony w następującym głosowaniu  1  głos  za przyjęciem wniosku,  10 głosów  przeciw,  4  głosów

wstrzymujących.

Sylwester Niźnik -  radny  stwierdził  za  pożary strażakom powinno być płacone od 25.09.2008r.  oraz że  4 złotych  za udział w

szkoleniach jest  kwotą bardzo małą,  gdzie na szkolenia  jeździ  się w soboty  i szkolenia trwają  6 do 8 godzin, oraz 

zaproponował            7 złotych  za udział  w akcjach gaśniczych i 7 złotych za szkolenia.  Może  te brakujące środki  ten  zostaną

przeznaczone z diet radnych  za  posiedzenia komisji.

Wniosek  został    odrzucony  w następującym głosowaniu   1  głos  za  przyjęciem wniosku,  9  głosów  przeciw,  5  głosów

wstrzymujących.

Adam Zieliński – zaproponował  kwotę 6 zł , za udział  w szkoleniach.

Wniosek  został    odrzucony  w następującym głosowaniu   3  głos  za  przyjęciem wniosku,  7  głosów  przeciw,  5  głosów

wstrzymujących.

Wójt Gminy  - stwierdził że sporo strażaków jest przeszkolonych, pamiętać  należy, że są to straże  ochotnicze, oczywiście

strażakiem trzeba się urodzić , kto szuka tylko pieniędzy  w straży, to na pewno ich nie znajdzie, owszem jest  to obowiązek ,

tak zrobiono w Zabrańcu dano wybór,  kto chce być strażakiem to niech  zostaje, kto nie to niech odchodzi oraz  zaproponował 

7 złotych  za udział  w akcjach gaśniczych i  4 złotych za szkolenia. 

Wniosek został  przyjęty w następującym głosowaniu 10 głosów za, przy 5 głosach wstrzymujących.

Sylwester Niźnik – złożył też wniosek o zmianę  § 4  projektu, który winien mieć brzmienie  uchwala wchodzi w życie z dniem  1

stycznia 2009r.

Wniosek został    odrzucony w następującym głosowaniu   2  głosy za przyjęciem wniosku,  8  głosów  przeciw,  5  głosów

wstrzymujących

Przewodniczący odczytał projekt  uchwały w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej

Straży Pożarnej, który został przyjęty 10 głosami za, przy 5 głosach  wstrzymujących . ( głosowało 15 radnych )



UCHWAŁA   Nr  XVI/94/09

Ad.13

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagradzania  zasadniczego oraz szczegółowe warunki  obliczania  i  wypłacania

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych  zastępstw, który został przyjęty jednogłośnie . ( głosowało 15

radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/95/09

Ad.14

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia  regulaminu  określającego  tryb i kryteria  przyznawania nagród

dla nauczycieli zatrudnionych w  szkołach dla  których organem prowadzącym jest Gmina  Poświętne ze specjalnego funduszu

nagród, który został przyjęty jednogłośnie .   ( głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/96/09

Ad.15

Przewodniczący odczytał projekt uchwały  w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 

szkół prowadzonych  przez Gminę Poświętne oraz przyjęcie  regulaminu gospodarowania  tymi środkami, który został przyjęty

jednogłośnie .      ( głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/97/09

 

Ad.16

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  doskonalenia  zawodowego nauczycieli w 2009r., który został przyjęty

jednogłośnie .  ( głosowało 15 radnych )

 
UCHWAŁA   Nr  XVI/98/09

Ad.17

Przewodniczący rady przedstawił   pismo  dotyczące  budowy  wieży  telekomunikacyjnej   na placu   szkoły podstawowej  w

Wólce Dąbrowickiej. ( pismo stanowi załącznik  do niniejszego protokołu )

Na większość  spraw   poruszonych w   piśmie  odpowiedzi udzieliła  dyrektor  szkoły w  Wólce  Dąbrowickiej .   Protokół  nr

1/2008  z dnia  2008r.  z zebrania mieszkańców  Wólka  Dąbrowicka  w sprawie  wyrażenia  opinii mieszkańców,  dotyczącej

budowy wieży telekomunikacyjnej przez  firmę Centertel , oraz podpisy mieszkańców , którzy wyrazili zgodę na budowę  wieży

telekomunikacyjnej, stanowią załącznik  do niniejszego protokołu .

Radca prawny -  jeśli to będzie zagrażać życiu i zdrowi, to właściwe,   organy nie pozwolą  wydać zezwolenia.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy, który został przyjęty

jednogłośnie .  ( głosowało 15 radnych )

UCHWAŁA   Nr  XVI/99/09



 

Ad.18

Przewodniczący odczytał  pismo sołtysa  wsi Krzywica  w sprawie remontu  drogi  Nadbiel – Krzywica .  ( pismo stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu )

Wojciech  Śliwa  - sołtys  Krzywicy potwierdził że tak jak przedstawiliśmy w podaniu  droga  jest w bardzo złym stanie, jest

bardzo duża wyrwa w moście,  stwierdził ponadto że  najgorszy odcinek  wyremontowany został przez mieszkańców Krzywicy

we własnym zakresie oraz z góry  podziękował radzie  za pomoc w załatwieniu  tej sprawy.

Stefan Tlaga – radny  popieram prośbę sołtysa Krzywicy, też chciałbym żeby ta droga  była wyremontowana.

Wójt Gminy  -  stwierdził że, najbardziej  interesuje mnie droga  Nadbiel – Czubajowizna,  zgodziłem się na  30 godzin pracy

kaparki na tej drodze, co do przepustów, to my robimy  przepusty na bardziej  strategicznych drogach, chcę zatrudnić  osobę,

która pomoże wyprowadzić te sprawy, widziałem tą wywrę, muszę poczekać na  odpowiednią pogodę.

Sołtys wsi Krzywica -  nie chcę Państwa naciskać, ale jeżeli nie będzie przepustów, to  jak utwardzimy tę drogę żwirem i 

okopiemy rowami, to nic to nie da.

Sylwester  Niźnik -  radny  zapytał  czy było robione rozeznanie  ile kosztuje   przepust.

Wójt  Gminy -  nie mam wiedzy na ten temat.

Przewodniczący Rady Gminy  -  zaproponował  przekazanie pisma  do  komisji rolnictwa,      w celu  zapoznania  się  z sprawą 

podczas  komisji wyjazdowej.

Następnie przewodniczący poddał  pod  głosowanie  przekazanie pisma   sołtysa  wsi Krzywica do  dalszego rozpatrzenia

komisji  rolnictwa,  gdzie  radni  14 głosami  za, przy 1  głosie  wstrzymującym  poparli tą propozycję.

Adam Zieliński – radny  zwrócił   uwagę  żeby  komisja zebrała się jak  najszybciej.

Bogdan Świadek  -   poinformował  że komisja zbiera się 2 kwietnia , oraz  zapytał czy  gmina powinna   robić przepusty.

Radca prawny -  poinformował że  zjazdy na drogi  gminne, każdy właściciel robi na swój koszt.

Przewodniczący  odczytał  pismo dyrektor   szkoły podstawowej  w  Nowych Ręczajach w  sprawie  utworzenia oddziału 

przedszkolnego. ( pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Wójt  Gminy –  od jakiegoś  czasu  w mediach mówi się o przedszkolach. My też się zastanawiamy  nad  tą kwestią i skąd

można  uzyskać pieniądze na ten cel.

Wanda Szulim -  sołtys wsi  Ostrowik  też popieram ten wniosek w  gminie powinno być kilka przedszkoli.

Przewodniczący Rady Gminy -   mamy kilka szkół, które ciężko utrzymać.

Elżbieta  Kruszewska – kierownik referatu oświaty p. minister  Hall ogłosiła ten rok – rokiem przedszkolaka , sieć szkół  u nasz

jest bardzo rozległa, chcąc ich utrzymać musimy dokładać jako gminna do otrzymanej subwencji  oświatowej. Propozycje

dotyczące przedszkoli są minimum jest takie że w  2012 r.  6 letnie, które idzie do szkoły, musi jako 5  latek uczęszczać  do

przedszkola,  trzeba się przygotować, myślę że jest to możliwe od przyszłego roku, p. minister widzi kilka rozwiązań  np. zespoły

przedszkolne.



Adam Zieliński -  radny  w Nowych Ręczajach   odpowiednie warunki, jest boisko, potrzebny jest  remont  łazienek , który jest w

planach w tym roku.

Bogdan Świadek – radny  -  trzeba  przeprowadzić rozeznanie ile  dzieci będzie chętnych do przedszkola  w ubiegłym roku w

Zabrańcu  przeprowadzono  ankietę , tylko 3 mamy były chętne  posłania  dziecka do przedszkola.

Następnie sołtysi i radni   zgłaszali wnioski do  obecnego na  obradach  zastępcy przewodniczącego  rady powiatu  - Tadeusza 

Wasilewskiego.

Danuta Bombik  - sołtys wsi Wola Cygowska -   zwróciła się prośbą  o  połatanie dziur na drodze  Wola  Cygowska – Wola

Ręczajska na odcinku  drogi powiatowej.

Paweł  Śliwa  - sołtys  wsi Nowe  Ręczaje  - udrożnić przepusty na drogach powiatowych.

Tadeusz  Paź  - sołtys wsi Międzypole  -  zakręt  w  Międzylesiu   w kierunku  Szczepanka , nie ma żadnego zabezpieczenia  dla

dzieci idących do szkoły.

Bogdan Świadek – radny  zapytał czy będzie przeprowadzony remont drogi Zabraniec – Okuniew.

Waldemar Kominek -  radny  - czy będzie  wykonana  droga  Helenów – Cisówka.

Janusz Pszczółkowski  - sołtys  wsi  Helenów -  w sprawie  drogi  w kierunki  Cisówki   byliśmy w starostwie w Wołominie  i 

Mińsku – Maz  oraz  u Wójta  w Stanisławowie

Wójt Gminy -  składam  cały czas  wnioski  do budżetu starostwa w sprawie tej drogi oraz kilka  lat temu zorganizowałem

spotkanie.

Stanisław Laskowski – radny  - zwrócił się z prośbą o położenie chodnika przy  drodze powiatowej  w Międzylesiu.

Waldemar Kominek – radny  w pierwszej kolejności  chodnik  w Woli Cygowskiej.

Wanda Szulim – sołtys  wsi Ostrowik  -  zwróciła  się  z prośbą o położenie chodnika  przy  drodze  powiatowej w Ostrowiku.

Krzysztof Tlaga  - radny – chodnik  od Poświętnego w kierunku Choin.

Jolanta  Sałańska  - radna  - chodnik  Ręczaje  Polskie i  oświetlenie uliczne  przy drodze powiatowej.

 Ad.19

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący  Rady Gminy  Bogusław  Ulejczyk dokonał zamknięcia  XVII  Sesji Rady  Gminy

w Poświętne, dziękując wszystkim za uczestnictwo w   obradach.

Protokołowała :

Hanna Siwak                                                                   Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                /-/ Bogusław Ulejczyk
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